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Voorwoord 
 
Geachte lezer, 
 
net als de vorige keer treft u ons jaarverslag aan in uitgebreide vorm. Opnieuw hebben onze 
werkgroepen van harte meegewerkt. Zij bieden een terugblik op hun activiteiten in 2023 en een 
vooruitblik op hun plannen voor 2024. Wij als bestuur zijn daar erg blij mee. Het geeft ons ook een 
gevoel van trots. 
 
Wij willen onze vrijwilligers bedanken voor hun belangeloze inzet voor ons aller historische 
vereniging.  Eind vorig jaar hebben wij weer een Vrijwilligersavond georganiseerd. Gezien de opkomst 
en het enthousiasme werd dat erg gewaardeerd. 
 
Tenslotte willen wij u als lid van de Historische Vereniging Steenwijk en Omstreken bedanken voor het 
in ons gestelde vertrouwen. Opnieuw ging in 2023 het ledenaantal omhoog. Dat geeft ons een ‘boost’ 
om er in ook in 2024 weer volop tegenaan te gaan.  
 
 
Namens het bestuur: 
Bé Puister (voorzitter) 
Bert Bos (vicevoorzitter) 
Anneke Stelling - Middelbrink (secretaris) 
Gerrit Heidinga (penningmeester) 
Johan Doeven (ledenadministrateur) 
Liesbeth Hermans (algemeen lid) 

 
 
 

 
Een gezellige sfeer tijdens de vrijwilligersavond van 2023  

(foto: Bé Puister) 
 
 
 
Foto’s  : Herrie de Vries en Teun Smit; tenzij anders vermeld. 
Eindredactie : Jon Derks 



Jaarverslag 2023 van de Historische Vereniging Steenwijk en Omstreken 

➢ Tijdens de Algemene Ledenvergadering op 7 maart 2023 is afscheid genomen van de 

bestuursleden Anneke Logtmeijer en Hans Hageman. Anneke Stelling wordt gekozen als 

nieuw bestuurslid. Zij is momenteel secretaris. 

➢ Onze vereniging bestaat in 2024 veertig jaar. Om dit goed te kunnen vieren is een 

jubileumcommissie in het leven geroepen. Uiteindelijk is gekozen voor een Ledendag op 25 

mei 2024. De commissie is druk doende om het programma rond te krijgen.  

➢ Er is een ledenonderzoek gedaan door studenten van Hogeschool Windesheim. Er kwam een 

waarderingscijfer van 8,2 voor de vereniging uit naar voren. De studenten gaven adviezen op 

het gebied van interne communicatie, inrichting van de website én verjonging. 

➢ Wat betreft het verbeteren van de interne communicatie verschijnt vanaf mei maandelijks 

een nieuwsbrief voor vrijwilligers. Verder organiseert het bestuur twee keer per jaar een 

bijeenkomst met de contactpersonen van de werkgroepen.  

➢ De nieuwe statuten van de vereniging zijn ondertekend bij de notaris.  

➢ Het bestuur heeft tarieven vastgesteld voor zijn dienstverlening, zoals het verzorgen van 

lezingen, het leveren van foto’s etc. 

➢ Er is beschreven hoe te handelen bij familieomstandigheden als geboorte, huwelijk en  

overlijden van (oud)bestuursleden, vrijwilligers en andere personen. 

➢ Een ‘beachflag’ is aangeschaft voor ons gebouw aan de Markt en voor het WAS-onderkomen 

in  het vroegere gemaaltje aan de Eesveenseweg/Sluisweg.  

➢ De werkgroep Documentaires heeft hard gewerkt aan de totstandkoming van de 
documentaire over De Steenwijker Toren. In juni was de première voor ca. 100 genodigden. 
De zaalhuur en de consumpties werden gesponsord door de eigenaar van de bioscoop en de 
plaatselijke horeca. De film is gedurende enkele maanden vertoond in de bioscoop, die op 
een aantal vaste tijdstippen door Albert Jan Vos gratis beschikbaar werd gesteld. Uiteindelijk 
hebben meer dan 4000 mensen de film bekeken. Hij is ook vertoond in de plaatselijke 
verzorgingshuizen. 

➢ De werkgroep Documentaires gaat  bezig met de voorbereidingen van een nieuwe film over 
ons 40-jarig jubileum. 

➢ We waren aanwezig met twee kramen bij de 16e-eeuwse markt tijdens het Ontzetfestival. 
➢ Samen met andere partijen werken we aan plannen om de historische beleefbaarheid van 

Steenwijk als vestingstad te vergroten. 
➢ Doordat het de gemeente niet gelukt is om grond aan te schaffen in de Gasthuisstraat, zijn de 

plannen voor een nieuw museum vertraagd. 
➢ In november organiseerden we samen met de Historische Vereniging  IJsselham in gebouw 

Hoogthij in Steenwijkerwold een lezing over Het Heideveld. Deze lezing was goed bezocht en 
keurig georganiseerd.  

➢ Op de vrijwilligersavond van 7 december waren ca. 40 bezoekers aanwezig. Het was een 
gezellige en goede bijeenkomst. 

➢ Het bestuur heeft een nieuw Huishoudelijk Reglement opgesteld. 
➢ De vereniging heeft subsidies ontvangen van de gemeente Steenwijkerland (voor de 

documentaire ‘De Steenwijker Toren’), de Stichting Bercoop Fonds (voor digitalisering in het  
algemeen) en het Cultuurfonds (voor aanschaf van een nieuwe NAS, d.i. een opslag- en 
verwerkingssysteem voor o.a. de Beeldbank). 

 
 
 
 



➢ Begin 2023 hadden wij 1330 leden. In de loop van het jaar kregen we 57 opzeggingen, met 
als redenen voor zover bekend: overlijden (tenminste 25), ziekte, ouderdom of desinteresse. 
We kregen er 119 nieuwe leden bij. Het aantal leden op 1 januari 2024 komt zo uit op 1392. 
Daar wonen er 14 van in het buitenland.  

➢ Van ons ledenbestand hebben 1019 leden (73%) ons gemachtigd de contributie automatisch 
af te schrijven. 

➢ We hebben 15 adverteerders in Old Steenwiek en 12 ruilabonnementen met historische 
verenigingen in de regio.  
 
 
 

De Bult, februari 2024, 
Anneke Stelling, 
Secretaris. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

De drukbezochte algemene ledenvergadering in 2023 (foto: Liesbeth Hermans) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Werkgroep Archeologie Steenwijk 
 
Terugblik 

➢ De leden van de WAS komen twee avonden per maand bij elkaar in ’t Gemaaltje aan de 

Sluisweg om  binnengekomen berichten te bespreken en vondsten te determineren. 

➢ Er zijn regelmatig contacten met de gemeente in verband met nieuw- en verbouw of afbraak 

op plaatsen met een hoge archeologische verwachtingswaarde. 

➢ De vitrines in het Tuk’s T-huis zijn opnieuw ingericht met archeologische vondsten. 

➢ De tekst en foto’s van de WAS op de website van de HVSeO zijn aangepast. 

➢ Enige leden hebben de cursus ‘Omgaan met objecten’ in Stadsmuseum Vollenhove gevolgd. 

➢ Tijdens het Ontzetfestival stonden we met een kraam op de 16e-eeuwse markt van ‘oude 

ambachten’. 

➢ In Sint Jansklooster is een gezamenlijke zoektocht gehouden met metaaldetectoren en 

steentjeszoekers. 

➢ De Bataviawerf in Lelystad is bezocht. 

 

Vooruitblik 
➢ Lezingen van de Drents Prehistorische Vereniging in Assen zullen worden bijgewoond. 

➢ De Beeldbank wordt gevuld met afbeeldingen van objecten uit de vitrines van de WAS. 

➢ Aan de Gedempte Turfhaven zal  vervolgonderzoek naar oude keibestrating plaatsvinden. 

➢ Er zal een archeologische wandeling gehouden worden. 

➢ Aan het archeologische veldonderzoek op het Kornputkwartier zal worden meegewerkt. 

➢ Er komt een zoekdag met de hele WAS-groep. 

➢ Medewerking wordt verleend aan de activiteiten in het kader van het 40-jarig bestaan van de 

HVSeO op 25 mei 2024. 

➢ Ernest Mols houdt in het Gemaaltje de lezing ‘Vuursteen bewerken’. 

 

Vrijwilligers 
Wilma van Beek, Jan Been, Zwaan Beijk, André Bezembinder, Bruno Bocchiola, Harry Bruins, Alie Day, 

Annemiek Engwerda, Trude van Es, Henri van Essen, Tjeerd de Jong, Albert de Lange, Leo Mulder, 

Henri Nijenhuis, Gerrit Padding, Edwin Schepers, Joop van der Tuin, Wendy Verhagen, Toos de Vries, 

Anne Wind en Jopie van der Zee. 

 

Namens de werkgroep: Zwaan Beijk  

 

 



Werkgroep Documentaires 
 
Terugblik 

➢ In 2023 hebben de leden van de werkgroep de documentaire ‘De Steenwijker Toren’ 
gemonteerd.  

➢ De première was op 14 juni in het Luxor Theater in Steenwijk. Dit werd mogelijk gemaakt 
door de enthousiaste eigenaar van de bioscoop, Albert Jan Vos. Hij deed ook de voice-over 
van deze documentaire. Tijdens het inspreken van zijn tekst realiseerde hij zich dat hij als 
Steenwijker veel nieuwe feiten hoorde over de Steenwieker Toren. Hij besloot toen dat 
eigenlijk iedere Steenwijker de documentaire zou moeten zien en bood aan deze film gratis 
te vertonen in de Steenwijker bioscoop. En dat werd een ongelooflijk succes, want de film 
trok meer dan 4000 bezoekers! 

➢ Ook kregen de Historische Vereniging Steenwijk en Omstreken en het Luxor Theater 
Steenwijk veel media-aandacht van de plaatselijke en regionale nieuwsbladen, de lokale 
omroep SLOS en RTV Oost. 

➢ Omdat de vereniging de documentaire exclusief wil houden komt deze niet beschikbaar voor 
particulier bezit. Om de mensen in verzorgingshuizen toch de gelegenheid te bieden de 
documentaire te bekijken, is ze door leden van de werkgroep en enkele bestuursleden ter 
plekke vertoond. De film werd met veel waardering beloond en leidde tot aanmelding van 
een aantal nieuwe leden voor de HVSeO. 

 

Vooruitblik 
➢ Het volgende project wordt een documentaire waarin in vogelvlucht naar 40 jaar Historische 

Vereniging Steenwijk en Omstreken wordt gekeken. Aan de oprichting van de vereniging 
wordt aandacht besteed en daarnaast aan verschillende activiteiten door de jaren heen, 
waaronder die van de diverse werkgroepen, alsmede aan enkele opvallende bouwwerken die 
onderhevig waren aan kritiek. Verder biedt de film een kijkje op de mogelijke toekomst van 
de vereniging. 

➢ Daarnaast is er een project waarbij film- en foto-opnamen worden gemaakt van bouwwerken 
of locaties die in de toekomst gesloopt of heringericht gaan worden, zoals het N.S.-station. 

 
Vrijwilligers 
Henk Kok, Sigrid Kok,  Adri van Sleen en Kobie Storm. 
 
Namens de werkgroep: Kobie Storm.  
 

 

 

 



Werkgroep Monumentaal Erfgoed 
 

Teruguitblik 
➢ De werkgroep Monumentaal Erfgoed is opgericht met het doel cultuurhistorisch waardevolle 

gebouwen en ander erfgoed in Steenwijk en omstreken te behouden. Een door de 
gemeenteraad aangenomen motie met de opdracht aan het college om het aanwezige 
erfgoed in kaart te brengen, ligt nog steeds in een bureaulade.  

➢ Harold Timmerman verlaat onze werkgroep. Wij bedanken hem voor de wijze waarop hij met 
ons mee heeft gedacht de afgelopen twee jaren. 

➢ Dolf Hendriksen is als lid tot de werkgroep toegetreden. 
➢ Het documenteren van het grote aantal in aanmerking komende panden vereist meer werk 

dan onze kleine werkgroep kan opbrengen. Daarom zoeken wij mensen met belangstelling 
voor ons erfgoed en kennis van of gevoel voor architectuur en cultuurhistorie. Wij hopen dat 
zij zich bij ondergetekende melden voor een oriënterend gesprek. 

 

Vooruitblik 
➢ De komende tijd zal onze werkgroep actie ondernemen om het gemeentebestuur van  

Steenwijkerland daadwerkelijk te laten beginnen met het in kaart brengen van 
cultuurhistorisch waardevolle gebouwen en ander erfgoed in Steenwijk en omstreken. Om 
dat proces weer op gang te krijgen blijkt gevoel voor politieke verhoudingen nodig te zijn. 

 
 
Vrijwilligers 
Bert Bos, Dea Getreuer, Dolf Hendriksen.  
 
Namens de werkgroep: Bert Bos.  
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 



Werkgroep Fotografie en Beeldarchief 
 
Terugblik 

➢ De fotowerkgroep is in 2023 steeds meer een éénheid gaan vormen met de beeldbankgroep. 
Gescande foto's komen met het eigen unieke nummer ook in de beeldbank. Daarmee is het 
terugvinden in het ICT-systeem mogelijk gemaakt. 

➢ Zowel in het verenigingsgebouw alsook in thuissituaties is stug doorgegaan met scannen. Dit 
heeft in 2023  totaal ca. 4.000 fotoscans opgeleverd.  

➢ Zoveel als mogelijk is orde gebracht in de grote voorraad (al dan niet gescande) foto’s en 
documenten. 

➢ Om te voorzien in een verantwoorde opslag van materiaal zijn twee archiefkasten 
aangeschaft. De gescande foto’s en dia’s worden hier ook bewaard en tevens bieden ze plaats 
aan  foto’s en fotoalbums die aan de HVSeO zijn geschonken. 

➢ Tot aan de nieuwe opzet van de fotowerkgroep, nu twee jaar geleden, zijn met regelmaat 
batches gescande foto’s naar het Gemeentelijk Archief Steenwijkerland (GAS) overgebracht, 
overeenkomstig het in 2013 gesloten convenant tussen vereniging en gemeente. De laatste 
jaren heeft stagnatie geleid tot grote achterstand in de afvloeiing richting GAS. Omdat het 
convenant in 2023 is verlopen, zijn aan het einde van het jaar besprekingen gestart met de 
hoofdarchivaris van het GAS.  

➢ Lucas Bennen heeft het initiatief genomen om bedrijven van in Steenwijk gewortelde 
middenstanders fotografisch en filmisch vast te leggen. Hij doet dit in co-creatie met Henk 
Kok en Adri van Sleen. 

 

Vooruitblik 
➢ De werkwijze die twee jaar geleden is ingezet om foto’s te scannen, waarbij de vrijwilligers 

vooral worden gemotiveerd door het plezier in hun werk, functioneert goed en zal daarom 
ook in 2024 gestaag en gedegen worden voortgezet.  

➢ De fotowerkgroep wil dit jaar op enkele zaterdagen scanmiddagen gaan organiseren. 
 

Vrijwilligers 
Bote Bakker, Lucas Bennen, Annie Brand, Joop Brandsma, Wendy Druif, Jaap van Essen, Josine Gorka, 
Meine Jonkers, Ellie Oost, Jan Plat, Teun Smit, Geert Snijder, Eeltje Start, Klaas Steffens, Janny van 
der Vegt, Hans de Vries en Herrie de Vries. 
 
Namens de werkgroep: Teun Smit  

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Werkgroep archief en bibliotheek 
 
Terugblik 

➢ Bij de HVSeO maken we gebruik van een ‘open source’-systeem (het Zijper Collectie Beheer 
Systeem), waar inmiddels bij ruim 150 erfgoedinstellingen collega’s mee werken. Zij 
informeren elkaar en beoordelen het systeem, zodat er continu aan verbeteringen wordt 
gewerkt. Niet alleen op technisch gebied; ook het gebruiksgemak staat hoog in het vaandel. 

➢ De bibliotheekcollectie van de vereniging is flink uitgebreid met een schenking van de 
Openbare Bibliotheek Steenwijk. Die moest vanwege ruimtegebrek vrijwel de gehele collectie 
met naslagwerken over de stad Steenwijk en omgeving afstoten.  

➢ Onze bibliotheek omvat nu bijna 1500 titels (incl. het documentair bezit van de WAS). 
➢ Inmiddels zijn alle jaargangen van de eigen kwartaalbladen opgenomen in de online 

databank. Alle artikelen die tussen 1984 en 2023 geschreven zijn, kunnen doorzocht worden. 
Alle jaargangen tot en met 2018 kunnen ook online ingezien worden.  

➢ Ruim 1000 artikelen van onze kwartaalbladen zijn pagina voor pagina gescand door Meine 
Jonkers en vervolgens door Klaas Steffens geprepareerd voor de website. Josine Gorka heeft 
bijna 2500 personen opgenomen in de portret-index op deze artikelen. 

➢ Voor de uitbreiding van de digitale activiteiten is eind 2023, grotendeels bekostigd door extra 
subsidie, een groot schijvensysteem (NAS) aangeschaft en geïnstalleerd door Bote Bakker.   

➢ Om de digitale collecties en activiteiten extra te beveiligen is de back up van alle data van de 
HVSeO overgebracht naar een locatie elders. 

 

Vooruitblik 
➢ De digitale activiteiten zullen op de beproefde wijze worden gecontinueerd. 
➢ Josine Gorka gaat door met het registreren en beschrijven van boekwerken in de online 

catalogus van de bibliotheek. Er liggen nog ca. 200 titels om te verwerken. 
➢ Er zijn momenteel drie  vacatures voor werkzaamheden aan en rond digitalisering, te weten 

voor een assistent-systeembeheerder ZCBS, een fotopreparateur en een ICT-werkplek-
beheerder. 
 

Vrijwilligers 
Josine Gorka, Meine Jonkers en Klaas Steffens. 

 
Namens de werkgroep: Klaas Steffens. 
 
 

 
 



Werkgroep Joods Steenwijk 
 
Terugblik 

➢ Publiekshistoricus Martin van der Linde bood in februari 2023 de gemeenteraad zijn 
onderzoeksrapport aan over de rol van de voorgangers van de Gemeente Steenwijkerland bij 
de omgang met Joods roerend en onroerend goed in en na WOII. De consequenties van de 
conclusies uit het rapport worden door de werkgroep besproken met de Gemeente 
Steenwijkerland. 

➢ N.a.v. een vraag van Yad Vashem in Jeruzalem naar informatie over een familie die in 
Giethoorn onderduikers heeft geholpen, zijn gegevens verstrekt over het uitgebreide, vaak 
anonieme, netwerk in Steenwijk en omgeving, waardoor de helft van de Joodse Steenwijkers 
en ook Joden van buiten dit gebied de oorlog konden overleven. Lokale publicaties zijn ter 
aanvulling opgestuurd.  

➢ In het meinummer van Old Steenwiek (jaargang 40/2) is een artikel gepubliceerd: 
‘Gevelstenen aan de Steenwijker Synagoge’. 

➢ De behoefte van de gemeente Steenwijkerland aan nieuwe mogelijkheden om vorm te geven 
aan de dodenherdenking resulteerde in portretten van Joodse oorlogsslachtoffers langs de 
Kornputsingel tijdens de stille tocht op 4 mei (zie onderstaande foto van Wilbert Bijzitter).                                                         

➢ De Kringloopwinkel vroeg medewerking voor de inrichting van een bezinningsplek in het 
teken van 4 mei. 

➢ Twee keer werd een lezing over Joods Steenwijk verzorgd.                          
➢ Vanuit enkele families werden vragen gesteld over hun familiegeschiedenis. Er is onderzoek 

gedaan naar de families Slager, De Leeuw en Polak. 
➢ Met de Stichting Stolpersteine Steenwijk wordt nauw samengewerkt. Aandacht werd 

gevraagd voor 9 april 1943, de dag dat de laatste Joodse Steenwijkers de stad moesten 
verlaten. Op 8 mei waren op drie adressen Open Joodse Huizen. Dit initiatief trok ruim 150 
bezoekers. 

➢ In de maanden april tot en met november is drie keer per maand gewerkt op de Joodse 
begraafplaats. Gemiddeld waren zes mensen aanwezig. Daarnaast is een kleine werkgroep 
gevormd die actief is bij het vernieuwen van de belettering van de zerken. Met de gemeente 
Steenwijkerland, die verantwoordelijk is voor het structurele onderhoud van de Joodse 
begraafplaats in Steenwijk, heeft regelmatig overleg plaats. 

 
Vooruitblik 

➢ De reguliere activiteiten worden voortgezet, m.n. wat betreft het onderhoud van de 
begraafplaats. 

➢ Het thema van het onderduikersnetwerk (dat aan de orde kwam n.a.v. de vraag van Yad 
Vashem, zie boven) zou nader uitgediept kunnen worden.  

➢ Voor zover ze zich aandienen, zullen ook andere vragen m.b.t. Joods Steenwijk zo goed 
mogelijk worden beantwoord; onderzoek dienaangaande zal worden ondersteund.                       

  
Vrijwilligers 
Wout van Benthem, Marry en Ulco Bergsma, Grada 
Eekhof, Philip Even, Josine Gorka, Marion Grit,  
Liesbeth Hermans, Josje Jansen, Klaas de Jong, Esther 
Jorissen, Rein Knol, Ria Kramer, Berry Kuipers, Leo 
van Lowijde, Harma Prinsen, Willem Schelhaas, Helga 
Schmitz, Arend Scholten, Martin Smit, Joop en Lily 
van der Tuin. 
 

Namens de werkgroep:  Harma Prinsen - de Vroome 



Werkgroep Old Steenwiek (redactie) 
 

Terugblik 
➢ Per 1 januari 2023 is Frank Peeters in de redactie opgenomen als beoogd opvolger van  Jon 

Derks als eindredacteur. In de loop van het jaar is hij in die taak ingewerkt. 
➢ In goed overleg met Bijzonderdruk zijn wederom vier tienweekse cycli afgewerkt om de 

kwartaalnummers van Old Steenwiek tot stand te brengen.  
➢ In 2023 verschenen onder andere artikelen over Henk Volkers, het verdwenen dorp 

Scheerwolde, de verwoesting van Steenwijk in 1523, het christelijk lager onderwijs en het 
Geheelonthouderskoffiehuis. 

➢ Zoals al een aantal jaren gebruikelijk, had ook in 2023 één kwartaalnummer een grotere 
omvang dan de andere drie in het jaar. Meestal - ook nu -  was dat aflevering 2, in mei, 
omdat er nog altijd kopij wordt aangeleverd over de Tweede Wereldoorlog.  

➢ Themanummers geheel gewijd aan één onderwerp zijn uitzondering. In tegenstelling tot 
2020 (de Eesveenseweg), 2021 (Henk Bruinenberg) en 2022 (De Meenthe) is er dit jaar geen 
verschenen. 

➢ De ‘voorraadkast’ van artikelen en onderwerpen is voldoende gevuld, echter wel met dien 
verstande dat veel materiaal pas rijp is voor publicatie als het (soms intensief) is bewerkt. 
Regelmatig bieden auteurs van binnen en buiten de vereniging werk aan.  

  
Vooruitblik 

➢ Per 1 januari 2024 wordt Frank Peeters hoofdredacteur. Jon Derks blijft onderdeel uitmaken 
van de redactie. 

➢ Voor 2024 staan o.a. artikelen gepland over slachterij Pasman en over Jugendstilarchitectuur 
in Steenwijk. Verder zal de in 2023 begonnen serie over de geschiedenis van landgoed en 
huize De Bult worden voortgezet.  

➢ In de toekomst zal het ‘extra dikke’ nummer waarschijnlijk niet meer elk jaar kunnen 
verschijnen. 

➢ De redactie blijft bewust proberen om naast thema’s uit Steenwijk-stad ook onderwerpen 
aan bod te laten komen uit de ‘omstreken’, d.w.z. plaatsen en buurtschappen uit de 
voormalige gemeente Steenwijkerwold. Ze is daarbij wel afhankelijk van inbreng van ‘buiten’. 

➢ De vaste onderdelen Op de plaete… en Panta Rhei zullen om het andere nummer blijven 
verschijnen, net als de rubriek met historische teksten in Steenwijks dialect. 

 

Vrijwilligers (redactie) 
Jon Derks, Johan Doeven, Gerrit Heidinga, Frans Keizer en Frank Peeters.  
 
Namens de werkgroep: Jon Derks en Frank Peeters. 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 



Werkgroep Steenwijks Dialect 
 

Terugblik 
➢ In onze vergadering van 12 mei 2023 hebben we uitgebreid kennis gemaakt met ons nieuw 

lid Wil Pit.  
➢ Vervolgens werd de aflevering van 'Langs de straote' besproken, die bestemd was voor het 

vierde nummer van Old Steenwiek.  
➢ In september is Leffert de Jonge overleden. Hij heeft vele jaren deel uitgemaakt van onze 

werkgroep. We zullen zijn inbreng gaan missen. In verband met zijn overlijden werd de 
vergadering van 29 september verschoven naar 20 oktober. 

➢ De voorgestelde aanvullingen op de ‘woordenlieste’ zijn besproken en worden verwerkt in 
de lijst. 

➢ Omdat er geen geschikte afleveringen meer zijn van 'Langs de straote', heeft Frans Keizer de 
leden een aflevering gestuurd van een nieuwe dialectserie 'Over 't Gedientien'. Deze 
aflevering hebben we besproken en zal gepubliceerd worden in Old Steenwiek, nr. 2 van 
2024. 

 

Vooruitblik 
➢ Het plan is om twee afleveringen gereed te krijgen van de nieuwe dialectserie, die 

gepubliceerd zullen worden in Old Steenwiek nr. 4, 2024 en Old Steenwiek nr. 2, 2025.  
➢ Als er voor de woordenlijst aanvullingen zijn, worden die ook besproken. 
➢ Verder is het de bedoeling dat op de jubileum-ledendag van 25 mei 2024 enkele leden van 

onze werkgroep gedurende een paar uur aanwezig zijn in het Stadsmuseum. Samen met 
bezoekers wordt dan geprobeerd er achter te komen wie de mensen zijn achter de bijnamen  
die vermeld staan op de houten borden in de hal van het gebouw. Hendrik Grooters heeft 
inmiddels een lijst gemaakt van Steenwijker bijnamen en we hopen dat daar die dag ook 
aanvullingen op zullen komen.  

 

Vrijwilligers 
Truus Hoogwerf-Meijer, Frans Keizer, Frank Peeters, Wil Pit en Joop van der Tuin. 
 
Namens de werkgroep: Frans Keizer. 
 

 

 

 


